
Před pár dny, 10. února, udeřilo na naše streetcentrum v ulici Ve Smečkách, kde se snažíme už 22 let pomáhat „dětem ulice“, zdejší 
Sdružení vlastníků bytových jednotek. Násilím a bez jakékoliv dohody se vlámali do světlíku, odvrtali nám fabku ve dveřích, přes 
které jsme měli přístup do domu kvůli odpadu, k poštovní schránce a také k hlavnímu jističi. Je nám velmi smutno z toho, že 
zde bydlící multimilionáři takto zaútočili na naši funkční charitativní organizaci, která pomáhá těm nejpotřebnějším. S prosbou 
o pomoc v této záležitosti se nyní obracíme na městskou část Praha 1, od níž máme prostory pro streetcentrum pronajaty už 22 let 
bez problémů, ale jak to v tuto chvíli celé dopadne, je ve hvězdách. 

Vážená paní, vážený pane, doufám, že výše uvedenou nemilou situaci se nám podaří v krátké době vyřešit. Po 22 letech je naše snaha 
pomáhat ve streetcentru Ve Smečkách doslova ohrožena, ale nevzdáváme se! Alespoň že Vánoce i Štědrý večer proběhly nerušeně 
a navíc lépe než podle našich představ. Jako už tradičně nám se štědrovečerní večeří pro „děti ulice“ velkoryse pomohla renomovaná 
gastronomická společnost pana Sanjiva Suriho Zátiší Group, která tentokrát na slavnostní večeři nasadila podle vlastních slov ty 
nejlepší kuchaře z nejlepších – večeři připravila super luxusní restaurace Bellevue. Už jsme chtěli klientům pořídit „zlaté“ lžičky:), ale 
napsali nám, že ty jejich řízky se dají jíst i rukama:).

Projekt Šance se snaží 25 let pomáhat českým „dětem ulice“. Díky podpoře dárců provozujeme 
streetcentrum, kde funguje program První pomoc v nouzi, a Dům Šance, jehož hlavním programem 
je pracovní terapie, díky které se už mnoho mladých lidí dostalo z ulice. Mají práci, domov a RODINU. 
Díky Vaší pomoci můžeme pomáhat. Děkujeme Vám. 
www.ProjektSance.cz 

Vážená paní, vážený pane, prosíme, podpořte nás! Projekt Šance představuje smysluplnou a účinnou pomoc pro ty, kteří ji 
potřebují – opuštěné české „děti ulice“. V mnoha konkrétních osudech TAKÉ POMOC JEDINOU, nenahraditelnou. I když našim 
klientům umíme pomoci s oblečením a jídlem, je naší hlavní prioritou stabilizovat je a vést je tak, aby změnili svůj život, našli si 
práci, bydlení a mohli si jednou sami vytvořit to nejcennější – fungující RODINU. 

Chcete-li pomoci „dětem ulice“ v Domě Šance: 
107-1850570207/0100

Děkujeme Vám. 
V lednu 2021 všem dárcům automaticky přijde potvrzení o daru za rok 2020.

Pokud potvrzení chcete ihned, rádi Vám je na vyžádání zašleme. 
tel.: 721 270 250, nebo stačí napsat na info@sance.info

Naše poslání: Pomáháme „dětem ulice“ postavit se na vlastní nohy.

1. 1. prosince se měl ubytovat Petr, ale ani na ten den nedokázal překonat svou minulost. Nazítří jsme mu tedy s ubytováním 
osobně pomohli. Dlouho předtím jsme kolem jeho ubytování tančili doslova stylem „krok dopředu, dva dozadu“, ale když jsme 
ho viděli, zželelo se nám ho. „Třeba se chytí,“ doufali jsme. Bohužel vliv, jaký na něj mají návykové látky, je drásající. Nezvládl 
řešit ani nejjednodušší věci a hned po prvním dnu byl výsledek natolik hrozný, navzdory jeho snažení, že jsme museli přijmout 
fakt, že není v současné době schopen naši pomoc vstřícně přijmout. 2. Ludmila to v životě neměla lehké. Prožila si už kdeco. 
Jako obvykle naši nováčci, když dostala první zálohu, „nevěděla, co s penězi,“ a uklouzly jí nohy – obě. Bohudík to nemělo 
žádné katastrofální následky a naše začínající spolupráce může pokračovat. S trochou štěstí se v únoru ubytuje a bude jen na ní, 
zda naši pomoc zužitkuje ke svému dobru. 3. 4. listopadu jsme ubytovali Marka. Začíná u nás už poněkolikáté, tak doufáme, 
že to bude „začátek poslední“. Jako obvykle potřeboval nákup, boty… Asistent Pavel se ho zeptal: „A co pro to, Marku, děláš ty 
sám, aby ses měl dobře?“ A Marek odpověděl: „Ty máš na mě ale vyšší nároky než na druhé!“ S tím musel Pavel souhlasit, ale 
doplnil: „Protože tak se přece můžeš dostat k samostatnosti a být nezávislý!“ Nakonec to Marka rozhoupalo k přijetí nabídky 
na zkušební brigádu v hotelu Hilton. I nadále si ale s námi hrál na kočku a myš, přičemž nám přisoudil roli myší:) Museli jsme 
ho rázně upozornit, že myši mu s bydlením určitě nepomohou… Od nového roku dostal tedy varování, že nedá-li přednost 
řádnému životu, přijde nekompromisně o střechu nad hlavou. Vždy klientům zdůrazňujeme, že naše pomoc vůči nim musí být 
smysluplná, a to se učí dodržovat. 4. Prosím, držte nám palce, protože teď vůbec není jisté, jak se naše možnost pomáhat ve 
streetcentru Ve Smečkách vyvine…



Vážená paní, vážený pane, alespoň Dům Šance a pracovní terapie fungují bez problémů. ▪ Martin se u nás natolik osvěžil, že 
se rozhodl pracovat rovnou v Německu. V minulosti tam už chvilku žil a věří, že mu tam bude snadněji. ▪ Petr bydlení nezvládl 
a do dílny přestal chodit, stále ale navštěvuje streetcentrum a našel si práci. ▪ Po třech letech napsal insolvenční správce Robinovi 
do hotelu Hilton, že „osobní bankrot“ je úspěšně ukončen. Je to Robinův zasloužený úspěch, ke kterému poctivě došel. Všichni se 
radujeme s ním a jsme teď na Robina zvědaví, jak bude zvládat „příval peněz“, které doposud za svoji práci nemohl ve výplatě dostávat. 
▪ Společná velká i malá vítězství jsou pro nás velmi důležitá. Mnoho klientů je na dobré cestě – mnohým z nich se nám pomoci 
podařilo, ale i těm, co nás poněkud zlobí, dále pomáháme, je-li to jen trochu smysluplné a chtějí-li se svým životem něco dělat. 

Vážená paní, vážený pane, začal nový rok 2020, rok, ve kterém máme výročí 25 let snahy pomáhat – pro nás v Projektu Šance se naše 
poslání nemění. Budeme moc rádi, když i Vy nám udržíte svoji přízeň a podporu, díky níž můžeme pomáhat. Pevně doufám, že Vás 
budu moci informovat o celé řadě dalších příběhů, o tom, co se nám podařilo, co ne, a jak jsme s naší prací a našimi snahami uspěli. 

Prosím Vás – pomozte nám i letos. 
Děkuji Vám zdvořile a přeji vše dobré. 

  

  László Sümegh, 
  předseda

1. S nepopsatelně smutnými pocity jsem v našem archivu vyhledal poslední fotografii s jednou z patronek Domu Šance – zesnulou 
paní Táňou Fischerovou. Fotografie pochází z roku 2015, je z Obecního domu v Praze z našeho koncertu HVĚZDY PRO „DĚTI 
ULICE“, na kterém paní Táňa vystoupila jako spolumoderátorka. S hlubokou poklonou za vše dobré a lidské na naši patronku paní 
Táňu vzpomínáme. Naposledy jsem se s ní v dojetí rozloučil 8. ledna ve Velké obřadní síni Strašnického krematoria. Děkujeme. 
2. Jako už tradičně nám Evropská asociace finančního plánování ČR věnovala nezištně část výtěžku z realizace největší konference 
o českém finančně-poradenském a realitním trhu FinFEST-EFPA, kde pro nás partneři konference uspořádali i tombolu, s výnosem 
10 538 Kč. Dar z tomboly jsme využili na odměny v pracovní terapii pro klienty v Domě Šance. V poděkování organizátorům 
konference jsem napsal: Víte, pro nás to je vlastně silný příběh, že peníze těch, kteří je zpravidla mají, se dostanou přímo k těm, kteří je 
zpravidla nemají. Doslova ty samé bankovky s těmi samými sériovými čísly. I to nám vedle Vaší dlouhodobé podpory a pomoci dělá radost. 
Šek s podporou Projektu Šance předala předsedkyně rady paní Mgr. Marta Gellová. 3. Benefiční koncert v Divadle ABC byl náš 
historicky první vánoční a proběhl v „šíleném“, těsně předvánočním termínu 22. prosince 2019. Zpěvák Igor Šebo se mohl na pódiu 
doslova roztrhat a jeho dechberoucí šansonové vystoupení se divákům ohromně líbilo. Snad se nám podaří na tento koncert navázat 
a třeba se časem stanou vánoční koncerty Projektu Šance tradicí. Pozvání přijala i celá řada podporovatelů Projektu Šance, z čehož 
jsme měli velikou radost. 4. Rádi jsme se opět viděli s přáteli z RODINY „dětí ulice“, kteří přijali pozvání na tento koncert, přičemž 
zvláštní radost nám udělala svojí přítomností Jeho Excelence biskup Václav Malý, kterému jsme „tajně“ naplánovali sezení v divadle 
vedle pátera Stanisława Góry. Jak ale všichni víme… cesty Páně jsou nevyzpytatelné, a tak se oba pánové setkali už cestou na koncert 
a bylo z toho naopak milé překvapení i pro nás:)
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Projekt Šance – První preventivní a humanitární program pro komerčně sexuálně 
zneužívané děti a mládež, oběti obchodování s lidmi, které žijí v ČR v zapomenutí…


